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Z Á P I S N I C A 
 

 

z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Oščadnici,  

ktoré sa konalo dňa 28. júna 2016 o 15.00 hod. v rokovacej miestnosti  

Obecného úradu v Oščadnici 

 

Prítomní:  podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

 

R O K O V A N I E 
  
 

1.  

Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice. 

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Oščadnici otvoril a viedol Ing. Marián Plevko – starosta 

obce, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných poslancov.  

 

Starosta skonštatoval, že na 3. zasadnutí OZ je prítomných 10 poslancov, čo je nadpolovičná 

väčšina z celkového počtu 13 poslancov, a Obecné zastupiteľstvo v Oščadnici je v zmysle § 7 

rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva v Oščadnici  právoplatného uznášania sa schopné.  

 

Za zapisovateľku zápisnice starosta určil pracovníčku Obecného úradu Mgr. Veroniku Lokšovú,             

za overovateľov zápisnice boli určení poslanci OZ p. Jozef Dráb a Mgr. Rudolf Matejíček. 

 

Starosta  obce  Ing.  Marián  Plevko  oboznámil  prítomných  s návrhom  programu 3. zasadnutia 

OZ. Skonštatoval, že pozvánka spolu s návrhom programu 3. zasadnutia OZ bola v súlade           

s § 12 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov vyvesená 

na Úradnej tabuli Obce Oščadnica dňa 24.06.2016 o 15:00 hod.  

 

Program: 
 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice. 

2. Kontrola plnenia uznesení OZ. 

3. Prerokovanie Záverečného účtu Obce Oščadnica a rozpočtového hospodárenia za 

rok 2015. 

4. Prerokovanie žiadosti Farnosti Oščadnica, 023 01  Oščadnica, o poskytnutie dotácie 

z rozpočtu Obce Oščadnica v roku 2016 vo výške 20 000 € na rekonštrukciu 

zastavení Krížovej cesty Kalvárie. 

5. Prerokovanie Návrhu Všeobecne záväzného nariadenia o nakladaní s komunálnymi 

odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území obce Oščadnica. 

6. Prerokovanie prevodu majetku obce – parcely C-KN 31/4 v k. ú. Oščadnica 

o výmere 222 m² podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného osobitného zreteľa, definovaného 

v uznesení č. 28/2015 zo dňa 31.08.2015. 

7. Prerokovanie prevodu majetku obce – parcely C-KN 7369/8 v k. ú. Oščadnica 

o výmere 31 m² a parcely C-KN 7369/9 v k. ú. Oščadnica o výmere 35 m² podľa § 
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9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov z dôvodu hodného osobitného zreteľa, definovaného v uznesení č. 

37/2015 zo dňa 30.11.2015. 

8. Schválenie prevodu majetku obce – parcely C-KN 2011/32 v k. ú. Oščadnica 

o výmere 62 m² podľa § 9a ods. 5 zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov priamym predajom Petrovi Sýkorovi a manželke Janke, bytom 

Struhy č. 1384, 023 02  Krásno nad Kysucou. 

9. Schválenie prevodu majetku obce – parcely C-KN 2555/3 v k. ú. Oščadnica 

o výmere 14 m² a parcely C-KN 2555/4 v k. ú. Oščadnica o výmere 30 m² podľa § 

9a ods. 5 zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

priamym predajom Viere Kučákovej, bytom Oščadnica č. 1482, 023 01  Oščadnica. 

10. Prerokovanie žiadosti Štefana Šmatlavu, bytom Oščadnica č. s. 1551, 023 01  

Oščadnica, Mgr. Jána Krajču, bytom Oščadnica č. s. 1581, 023 01  Oščadnica, Jozefa 

Lysíka, bytom Oščadnica č. s. 1516, 023 01  Oščadnica o odkúpenie časti parcely C-

KN 4538 v k. ú. Oščadnica o výmere 344 m² a prerokovanie žiadosti Mgr. Jána 

Krajču, bytom Oščadnica č. s. 1581, 023 01  Oščadnica o odkúpenie parcely C-KN 

4533/2 v k. ú. Oščadnica o výmere 98 m². 

11. Diskusia. 

12. Záver. 
 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení:      p. Jozef Dráb a Mgr. Rudolf Matejíček 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená:  Mgr. Veronika Lokšová, pracovníčka OcÚ 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 11/2016.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 11/2016, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 11/2016: 

Prítomní:   10 poslancov 

Za:    10 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

 

2.  

Kontrola plnenia uznesení OZ. 

 

Starosta obce informoval poslancov OZ o priebežne plnených uzneseniach.  

 

Uznesenie č. 8/2016 zo dňa 10.06.2016 sa týka Zásad odmeňovania poslancov Obecného 

zastupiteľstva v Oščadnici, ktoré boli prijaté, schválené a následne zverejnené. Čo sa týka 

uznesenia č. 9/2016 zo dňa 10.06.2016, uznesenie ohľadom kúpy osobného motorového vozidla 

a odpredaja Audi A3, toto bolo kúpnou zmluvou naplnené. Uznesenie č. 10/2016 zo dňa 

10.06.2016, ktoré sa týka kúpy parcely KN-C 14053/3 v k. ú. Oščadnica, zatiaľ nebolo naplnené, 

ale rieši sa príprava projektovej žiadosti, t. j. priebežne sa plní.   

 

Do rokovacej miestnosti sa o 15:11 hod. dostavil poslanec OZ MUDr. Ľudovít Cabuk. 

 

Starosta obce skonštatoval, že z minulých zastupiteľstiev je ešte potrebné doriešiť úpravu 

uznesení č. 29/2013 zo dňa 27.09.2013 a č. 37/2013 zo dňa 16.12.2013, týkajúcich sa pozemku 

pri bytovom dome č. 18 na Polesí z titulu zmeny dvoch vlastníkov dvoch bytov. 
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Starosta predniesol návrh uznesenia č. 12/2016.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 12/2016, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 12/2016: 

Prítomní:   11 poslancov 

Za:    11 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

Do rokovacej miestnosti sa o 15:17 hod. dostavil poslanec OZ Ing. Štefan Vojtuš. 

 

 

3.  

Prerokovanie Záverečného účtu Obce Oščadnica  

a rozpočtového hospodárenia za rok 2015. 
 

Starosta obce oboznámil poslancov OZ s bodom rokovania č. 3. Skonštatoval, že materiál 

k tomuto bodu bol zverejnený na Úradnej tabuli Obce Oščadnica, aj na internetovej stránke obce 

po dobu 15 dní, čím bola splnená informačná povinnosť. Záverečný účet podlieha hodnoteniu 

hlavného kontrolóra a účtovná závierka taktiež prešla auditom, ktorý bol vykonaný s kladným 

výsledkom.  

 

Mgr. Ján Brandis, hlavný kontrolór obce predniesol stanovisko k Záverečnému účtu Obce 

Oščadnica a rozpočtovému hospodáreniu za rok 2015. 

 

Bc. Zuzana Potočiarová, pracovníčka ekonomického oddelenia OcÚ prečítala výrok audítora 

k Záverečnému účtu Obce Oščadnica a rozpočtovému hospodáreniu za rok 2015. 

 

Starosta obce skonštatoval, že Záverečný účet Obce Oščadnica a rozpočtové hospodárenie za rok 

2015 prerokovala Obecná rada pri OZ v Oščadnici na svojom zasadnutí dňa 23.06.2016 

a odporúča OZ schváliť Záverečný účet Obce Oščadnica a rozpočtové hospodárenie za rok 2015. 

 

ROZPRAVA: 

 

PaedDr. Marek Dudiak predniesol krátku poznámku k prehľadnosti záverečného účtu, požiadal 

používať desatinnú čiarku v celom dokumente a pre väčšiu prehľadnosť používať oddeľovač 

tisícov.“ 

 

KONIEC ROZPRAVY. 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 13/2016.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 13/2016, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 13/2016: 

Prítomní:   12 poslancov 

Za:    12 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 
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4.  

Prerokovanie žiadosti Farnosti Oščadnica, 023 01  Oščadnica,  

o poskytnutie dotácie z rozpočtu Obce Oščadnica v roku 2016 vo výške  

20 000 € na rekonštrukciu zastavení Krížovej cesty Kalvárie. 

 

Starosta obce oboznámil poslancov OZ s bodom rokovania č. 4. Starosta informoval poslancov 

OZ, že dňa 17.06.2016 bola na Obecný úrad v Oščadnici doručená žiadosť o poskytnutie dotácie 

vo výške 20 000,- € na rekonštrukciu zastavení Krížovej cesty Kalvárie v termíne od 15.06.2016 

do 15.09.2016. Starosta obce udelil slovo pánovi farárovi PaedDr. Ondrejovi Rašovcovi, 

predkladateľovi žiadosti o dotáciu. 

 

PaedDr. Ondrej Rašovec na úvod poďakoval poslancom OZ za minuloročnú dotáciu. 

Oboznámil poslancov OZ s predloženou žiadosťou o poskytnutie dotácie. Uviedol, že statika 

jednotlivých zastavení je v zlom stave, približný odhad opravy jedného zastavenia je 5 000,- €. 

Informoval, že pán Gánoczy sľúbil zaplatiť kaplnku trinásteho zastavenia, tá sa začala robiť ako 

prvá.  

 

ROZPRAVA: 

 

p. František Lipták sa opýtal, či sedem rodín ide dať opraviť zastavenia. 

 

PaedDr. Ondrej Rašovec uviedol, že zastavenie, ktoré platí pán Gánoczy, sa spraví ukážkovo. 

Potom sa zvolajú rodiny a bude im predložený rozpočet. Oboznámil poslancov, že pracovníci 

dostali zálohu tisíc eur na práce. Informoval o tom, že o každú kaplnku sa stará rodina, niektoré 

ju majú v správe dlhé roky, aj v časoch komunizmu.  

 

p. František Lipták sa pýtal, či občania, ktorí sa starajú o kaplnky, majú svoje ceduľky a či sa  

k nim tie rodiny hlásia. 

 

PaedDr. Ondrej Rašovec odpovedal, že sú uvedené ceduľky, kto to postavil. Rodiny sa hlásia, 

mal ich zvolaných. Oboznámil prítomných o plánovaných prácach.  

 

p. František Lipták sa informoval, že počul, že Getsemanskú záhradu chcel niekto robiť, ale 

nebolo mu to dopriané. 

 

PaedDr. Ondrej Rašovec odpovedal, že sa pýtala jedna rodina, ale povedal im, nech počkajú, 

lebo je ten zámer, aby sa to všetko urobilo rovnako.  

 

p. Miroslav Wimmer sa opýtal, aká to robí firma. 

 

PaedDr. Ondrej Rašovec odpovedal, že kaplnky sa robia svojpomocne, momentálne tam 

pracujú Ukrajinci, ktorí robia ako kamenári.  

 

Ing. Gabriela Kuchajdíková sa opýtala, či sa pán farár rozprával s tými, ktorí majú zastavenia 

pod patronátom a či sa rozprávali o čiastke, ktorou by bola schopná jednotlivá rodina prispieť.  

 

PaedDr. Ondrej Rašovec odpovedal, že je súpis, rodiny prišli všetky. Oznámil, že nevedeli to 

finančne ohodnotiť, kým sa to začalo robiť. Teraz sa to musí spísať a ukázať ľuďom, že toľko to 

bude stáť. Každá kaplnka má inú statiku. Uviedol, že trináste zastavenie bolo najhoršie. 
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Ing. Gabriela Kuchajdíková sa opýtala, či je k dispozícii vizualizácia.  

 

PaedDr. Ondrej Rašovec odpovedal, že vizualizácia nie je k dispozícii. 

 

Mgr. Branislav Stempin uviedol, že Oščadnica je kresťanská obec a je to citlivá téma. Stretol sa 

po minulých jednaniach o peniazoch pre farnosť s tým, že sa po dedine riešilo, ako jednotliví 

poslanci hlasovali a potom boli voči určitým poslancom negatívne stanoviská. Bol by rád, keby 

sa takéto stanoviská neprenášali od zúčastnených hostí do dediny, pretože každý má svoj názor, 

za seba a určitú skupinu občanov, preto by sa nemali negativizovať určití poslanci, ktorí 

hlasovali možno s rozporom so všeobecným názorom. Uviedol, že je asi o generáciu mladší od 

zúčastnených a stretáva sa aj s ľuďmi s  odlišnými názormi. Skonštatoval, že pán farár má 

výbornú víziu, len niektorým ľuďom, s ktorými sa stretol, chýba transparentnosť celkového 

financovania týchto projektov.  

 

PaedDr. Ondrej Rašovec reagoval, že jednotlivé rodiny sa samé ohlásia. Keď sa práce začnú, 

bude určitá vízia. Každý môže prísť a povedať svoj názor. Odkedy prišiel, zmenila sa Kalvária, 

zmenili sa všetky kaplnky a môže ukázať všetky kroniky v kaplnkách. Je tam podpísaných viac 

ako tisíc ľudí a nie je tam do dnešného dňa jedno negatívne stanovisko. V každej kaplnke je 

založený papier, kde je kronika s poďakovaním obci, poďakovaním farnosti, poďakovaním 

ľuďom Oščadnice. Uviedol, že ak sa niečo robí správne, nejaký výsledok je za vami. Vždy na 

konci roka je podaná správa o stave farnosti, je presne vypočítaný príchod a odchod financií.  

 

p. František Lipták uviedol, že keď sa niečo urobí, treba prísť potom povedať, čo sa spravilo a 

koľko peňazí to stálo. Bolo napísané, že sa budú meniť okná, potom sa to nespravilo a teraz sú 

rôzne dohady a špekulácie. 

 

PaedDr. Ondrej Rašovec informoval, že keď sa šli vymieňať okná, nebolo ich možné vybrať, 

pretože sú zamurované do kameňa a začala statika pukať. Preto sa to zastavilo vymenili sa sklá 

a urobili sa za to okná na veži. Dvere sa vymenili, akurát okná sa nevymenili, kvôli tomuto 

problému. 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce informoval poslancov OZ, že v zmysle Všeobecného 

záväzného nariadenia sa každá dotácia musí riadne vyúčtovať. Doklady sú podľa infozákona 

verejne prístupné a ktokoľvek má k nim prístup, keď si ich podľa infozákona vyžiada. 

 

PaedDr. Ondrej Rašovec uviedol, že sa pýtal hlavného kontrolóra, či v tom je nejaký problém, 

on povedal, že nie. Ide hlavne o to, či bola splnená podmienka dotácie. Kto bol na konci roka na 

vyúčtovaní farnosti, tak vie, že sa preinvestovalo sedemdesiatpäť tisíc eur v tom kostole. Len 

strecha stála dvadsaťpäť tisíc eur bez veže. Skonštatoval, že to nie je o negatívnom názore, ale 

takého človeka treba poučiť. Keď poslanec zahlasuje proti, každý má právo povedať to ďalej, 

lebo poslanec zastupuje obec a je verejný činiteľ. Nemôže povedať „nešírte to“. Verejnosť má 

právo vedieť, keď poslanca zvolila, ako hlasuje. 

 

p. František Lipták skonštatoval, že zasadnutie OZ je verejné. 

 

Ing. Štefan Vojtuš navrhol, aby sa počkalo, kým sa dokončí trináste zastavenie, ktoré sa práve 

dokončuje a bude k dispozícii finančný plán. Taktiež sa stretnú obyvatelia, ktorí povedia, či 

a koľko chcú dať a až potom to treba riešiť z obecnej strany, či dvadsať tisíc bude dosť, alebo 

nie. Či sa dá dvadsaťpäť tisíc, alebo sa dá menej a aj na iné veci sa dá, ktoré je tiež potrebné 

urobiť.  
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p. František Lipták uviedol, že od Bieleho kríža chodia ľudia po priekopách, lebo nie je 

chodník, treba aj s takými vecami počítať. Dal návrh, aby všetci, ktorí sa tu zišli, hneď dali po 

tisíc eur, alebo po päťsto. 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce skonštatoval, že návrh poslanca môže smerovať voči obci, 

nemôže dať návrh, že niekto dá a niekto nedá tisíc eur, to nemôže byť výstup zastupiteľstva, to 

by bolo s rozporom so zákonom o obecnom zriadení. To môže byť len interná dohoda 

niekoľkých ľudí. 

 

p. Štefan Kubuš navrhol, aby sa zverejnili tí ľudia, ktorí sa starajú o jednotlivé zastavenia a aby 

ľudia prispeli priamo im na opravu tých jednotlivých zastavení. Tak by to nemuselo ísť ani cez 

Farský úrad, ani cez Obecný úrad, ale by sa vyzbierali jednotlivé pľace. 

 

PaedDr. Ondrej Rašovec uviedol, že nie je jednoduché robiť zbierku. Je to nebezpečné voči 

mladým, lebo budú hovoriť o transparentnosti. Pán Gánoczy mu povedal, že v žiadnom prípade 

nemá prezradiť, koľko prispel. Skonštatoval, že od začiatku svojho pôsobenia v Oščadnici 

preinvestoval tristotisíc eur a ktokoľvek čokoľvek urobil, hneď dostal zaplatené.  

 

p. Štefan Trúchly uviedol, že poslanci sú vo veľmi zlej situácii, pretože majú k dispozícii určitý 

balík peňazí a ten balík, keď sa nepoužije na určitý cieľ, napríklad na opravu ciest, tak poslanci 

budú u ľudí tí zlí.  

 

PaedDr. Ondrej Rašovec odpovedal, že nemusí nikoho upozorňovať, že poslanci sú preto 

zvolení, aby obhájili svoje konanie. Nežiada, aby sa všetko zaplatilo.  

 

Ing. Gabriela Kuchajdíková uviedla, že sa konalo zasadnutie Obecnej rady a z toho vzišiel 

určitý návrh. Navrhla upraviť návrh OR a zdvojnásobiť navrhovanú čiastku 5.000,- € na  

10.000,- €. Uviedla, že aj školy potrebujú peniaze. 

 

PaedDr. Marek Dudiak doplnil, že po zasadnutí Obecnej rady sa poslanci s pánom starostom 

boli pozrieť na zastavenia. Tak ako hovoril pán farár, každá kaplnka bude mať pravdepodobne 

inú hodnotu, čo sa týka rekonštrukcie. Súhlasil s tým, čo hovoril Ing. Vojtuš, že treba nechať 

urobiť tú trinástu kaplnku a vidieť, ako tá kaplnka vyzerá a zrátať odhadovaný náklad na jednu 

kaplnku, to by mal byť podľa neho finančný strop, lebo je v najhoršom stave. Skonštatoval, že 

každá kaplnka bude mať samostatnú statiku a to môže byť rôzne, tam môže byť rozdiel 

v stovkách, alebo tisíckach eur. Uviedol, že ďalšou otázkou je, či sa to má robiť v jednom, alebo 

v dvoch rokoch, keď v roku 2018 bude sedemdesiate výročie výstavby Kalvárie a nakoniec 

koľko percent celkovej sumy na jednu kaplnku po vzhliadnutí vizáže prispeje tá skupina 

občanov, ktorí sa o ne starajú, koľko percent by dal Obecný úrad v Oščadnici a koľko financií by 

bolo zo zbierok a iných zdrojov. Uviedol, že je otázkou, či dnes rozhodnúť o konkrétnej sume. 

 

PaedDr. Ondrej Rašovec uviedol, že ak sa poslanci chcú stretnúť o týždeň, v nedeľu zvolá 

rodiny, čo sa starajú o kaplnky a tá jedna kaplnka bude hotová. 

 

p. Katarína Gavláková uviedla, že keď treba aj niečo iné urobiť, tak načo to naťahovať, keď je 

návrh, tak to treba odhlasovať, nech sa to môže začať robiť.“ 

 

Ing. Gabriela Kuchajdíková uviedla, že povedala, aby zatiaľ zastupiteľstvo dalo čiastku 

10.000,- € a potom sa uvidí. 
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Ing. Marián Plevko, starosta obce sa vyjadril k diskusii nasledovne. V podstate prioritná vec je 

schváliť určitú sumu, pretože tá je smerodajná a na základe tej sumy už potom koľko bude jedna 

kaplnka stáť je bezpredmetné, pretože bude poskytnutá suma, ktorá kryje len tridsať percent 

nákladov. V prípade, že by bola odsúhlasená žiadosť na dvadsať tisíc eur, je samozrejmé, že 

treba v dedine investovať aj na iné veci, okrem bežného rozpočtu, ktorý je, tak vždy sa snaží 

podávať množstvo ďalších žiadostí, ktoré rozpočet navyšujú. Tu by si určitým spôsobom zobral 

za svoje vykompenzovať takýto príspevok žiadosťami, ktoré už boli podané, či to je žiadosť na 

miestne komunikácie, či to je žiadosť na kultúru, sú podané viaceré žiadosti. Riešia sa aj väčšie 

projekty a budú sa podávať žiadosti aj na školy. Škola má určitý systém financovania, je to aj 

o schopnom manažérovi tej školy a v spolupráci riaditeľa školy a obce. Uviedol, že pri hlasovaní 

je potrebné brať do úvahy aj tieto veci. Skonštatoval, že uvedených sedemdesiat tisíc je reálna 

suma na rekonštrukciu zastavení. Uviedol, že je na poslancoch, koľko z tej žiadosti schvália. 

Tieto dotácie sa zaviedli pred tromi rokmi ako nástroj podpory. Keď sa tá žiadosť neschváli, tie 

peniaze je možné niekde inde použiť. Ale je to o tom, čo je považované za priority. Skonštatoval,  

že Kalvária je najnavštevovanejším miestom. Je to miesto, ktoré každý turista, či už veriaci, 

alebo neveriaci navštívi, je to dá sa povedať, také ukážkové miesto obce.  

 

MUDr. Ľudovít Cabuk sa opýtal, či potrebuje obec do konca roka súrne tých dvadsať tisíc na 

niečo, čo by bolo prioritnejšie. 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce odpovedal, že z jeho pohľadu ako starostu, ktorý sa snaží 

riešiť veci aj na vyšnom konci, aj na nižnom konci a vždy berie do úvahy, koľko ľudí to využíva, 

a či to je viac, alebo menej potrebné, keď tých dvadsať tisíc eur obec prispeje, vie hospodárenie 

obce udržať v normále. Zdôraznil, že  pokiaľ by sa prispelo na Kalváriu, tak sa bude snažiť 

vhodným spôsobom to vykompenzovať ďalšími zdrojmi.  

 

Hlasovanie o návrhu Ing. Štefana Vojtuša: 

– Návrh o odročenie rozhodnutia o dotácii do doby dokončenia trinásteho 

zastavenia a predložení rozpočtového nákladu.  
 

Prítomní:              12 poslancov 

Za:      2 poslanci    (Ing. Vojtuš, PaedDr. Dudiak)    

Proti:      0 poslancov  

Zdržal sa hlasovania:  10 poslancov     

 

Hlasovanie o návrhu Ing. Gabriely Kuchajdíkovej: 

– Návrh o navýšenie odporúčania obecnej rady na sumu desať tisíc eur.  
 

Prítomní:              12 poslancov 

Za:      1 poslanec    (Ing. Kuchajdíková)     

Proti:      0 poslancov  

Zdržal sa hlasovania:  11 poslancov     
 

Z miestnosti odišiel p. Štefan Kubuš. 
 

Hlasovanie o návrhu p. Miroslava Wimmera: 

– Návrh na ponechanie pôvodnej výšky dvadsať tisíc eur.  
 

Prítomní:              11 poslancov 

Za:      8 poslancov     

Proti:      0 poslancov  

Zdržal sa hlasovania:   3 poslanci    (Ing. Vojtuš, PaedDr. Dudiak,  

Ing. Kuchajdíková)     



- 8 - 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 14/2016.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 14/2016, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 14/2016: 

Prítomní:   11 poslancov 

Za:    11 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

Do miestnosti sa vrátil p. Štefan Kubuš. 

 

5.  

Prerokovanie Návrhu Všeobecne záväzného nariadenia  

o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi  

na území obce Oščadnica. 
 

Starosta obce informoval poslancov OZ, že Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o nakladaní 

s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území obce Oščadnica bol dňa 

11.06.2016 zverejnený na stránke obce Oščadnica, ako aj na Úradnej tabuli Obce Oščadnica. 

Lehota na predloženie pripomienok bola do 21.06.2016. K Návrhu VZN boli 20.06.2016 zaslané 

pripomienky pána poslanca Mgr. Branislava Stempina. Vyhodnotenie sa konalo na zasadnutí 

Obecnej rady dňa 23.06.2016, každá jedna pripomienka bola prerokovaná a následne bolo 

zaslané vyhodnotenie pripomienok pred samotným schvaľovaním. Formálne sa im nevyhovelo, 

až na jednu, ktorá riešila chybu v písaní, z toho dôvodu, že obec má v zmysle nového zákona 

o odpadoch povinnosť dať do súladu znenie VZN so zákonom do 30.06.2016 a v nadväznosti na 

VZN bude Obec vydávať dokument, ktorý bude podrobne riešiť systém nakladania s odpadmi, 

tzv. „manuál“. 

  

ROZPRAVA:                                                                                                   

 

Mgr. Branislav Stempin sa opýtal, či tie zberné nádoby, tzv. „hniezda“ bude upravovať ten 

manuál. 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce odpovedal, že v § 81 ods. 7 sa píše o povinnosti zriadiť 

zberné nádoby na triedený odpad. Obec to bude zabezpečovať, momentálne beží verejné 

obstarávanie, zmluva je podpísaná asi mesiac. Od 01.07. budú OZV financovať celý systém 

triedeného zberu. Je podpísaná zmluva o budúcej zmluve so spoločnosťou ENVI-PAK.“ 

 

Mgr. Branislav Stempin sa opýtal, či obec bude zabezpečovať popolnice. 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce odpovedal, že áno, v novom zákone je určená povinnosť, že 

obec musí zabezpečiť nádoby.“ 

 

Hlasovanie o návrhu 

– Návrh na opravu chyby v písaní  
 

Prítomní:              12 poslancov 

Za:    12 poslancov     

Proti:      0 poslancov  

Zdržal sa hlasovania:    0 poslancov     
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Starosta predniesol návrh uznesenia č. 15/2016.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 15/2016, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 15/2016: 

Prítomní:   12 poslancov 

Za:    12 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

 

6.  

Prerokovanie prevodu majetku obce  

– parcely C-KN 31/4 v k. ú. Oščadnica o výmere 222 m²  

podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov z dôvodu hodného osobitného zreteľa, 

definovaného v uznesení č. 28/2015 zo dňa 31.08.2015. 
 

Starosta obce informoval poslancov OZ, že sa jedná o usporiadanie právneho stavu pozemku pod 

bytovým domom č. s. 1260. Uznesením č. 28/2015 bol vyhlásený spôsob prevodu podľa 

osobitného zreteľa, následne bol vypracovaný zámer o spôsobe prevodu podľa osobitného 

zreteľa – usporiadanie právneho stavu k pozemkom pod bytovým domov č. 1260 z titulu 

zaplatenia kúpnej ceny za pozemok uhradenej pri kúpe bytov. 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 16/2016.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 16/2016, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 16/2016: 

Prítomní:   12 poslancov 

Za:    12 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

 

7.  

Prerokovanie prevodu majetku obce  

– parcely C-KN 7369/8 v k. ú. Oščadnica o výmere 31 m²  

a parcely C-KN 7369/9 v k. ú. Oščadnica o výmere 35 m²  

podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí  

v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného osobitného zreteľa, 

definovaného v uznesení č. 37/2015 zo dňa 30.11.2015. 
 

Starosta obce informoval poslancov OZ, že sa jedná o parcely C-KN 7369/8 v k. ú. Oščadnica o 

výmere 31 m² a C-KN 7369/9 v k. ú. Oščadnica o výmere 35 m². Uznesením č. 37/2015 bol 

vyhlásený spôsob prevodu podľa osobitného zreteľa, následne bol vypracovaný zámer o spôsobe 

prevodu podľa osobitného zreteľa – usporiadanie právneho stavu pod jestvujúcimi stavbami za 

cenu, ktorá bude vo výške všeobecnej hodnoty majetku určenej podľa osobitného predpisu. 

Náklady spojené s prevodom pozemku a vyhotovením znaleckého posudku bude znášať 

kupujúci. Znalecký posudok dá vyhotoviť Obec Oščadnica. 
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Starosta predniesol návrh uznesenia č. 17/2016.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 17/2016, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 17/2016: 

Prítomní:   12 poslancov 

Za:    11 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   1 poslanec (p. Lipták) 

 

8.  

Schválenie prevodu majetku obce  

– parcely C-KN 2011/32 v k. ú. Oščadnica o výmere 62 m²  

podľa § 9a ods. 5 zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov priamym predajom Petrovi Sýkorovi a manželke Janke, 

bytom Struhy č. 1384, 023 02  Krásno nad Kysucou. 
 

Starosta obce informoval poslancov OZ, že sa jedná o parcelu C-KN 2011/32 v k. ú. Oščadnica o 

výmere 62 m². Uznesením č. 38/2012 bol vyhlásený zámer prevodu majetku obce priamym 

predajom Petrovi Sýkorovi a manželke Janke, bytom Struhy č. 1384, 023 02  Krásno nad 

Kysucou. Zámer predaja majetku obce bol zverejnený, aj s výzvou na doručenie cenových 

ponúk. Na zasadnutí Obecnej rady pri OZ bola otvorená doručená obálka s ponukou 300,- €. 

Vyhotovený znalecký posudok bol aktualizovaný. Znalec Ing. Jozef Kubánka stanovil dňa 

26.06.2016 hodnotu pozemku na 435,- €. 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 18/2016.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 18/2016, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 18/2016: 

Prítomní:   12 poslancov 

Za:    12 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

 

9. 

Schválenie prevodu majetku obce 

– parcely C-KN 2555/3 v k. ú. Oščadnica o výmere 14 m² a parcely 

C-KN 2555/4 v k. ú. Oščadnica o výmere 30 m² podľa § 9a ods. 5 zákona 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov priamym 

predajom Viere Kučákovej, bytom Oščadnica č. 1482, 023 01 Oščadnica. 
 

Starosta obce informoval poslancov OZ, že sa jedná o parcely C-KN 2555/3 v k. ú. Oščadnica o 

výmere 14 m² a parcely C-KN 2555/4 v k. ú. Oščadnica o výmere 30 m². Uznesením č. 36/2012 

bol vyhlásený zámer prevodu majetku obce priamym predajom Viere Kučákovej, bytom 

Oščadnica č. 1482, 023 01 Oščadnica. Zámer predaja majetku obce bol zverejnený, aj s výzvou 

na doručenie cenových ponúk. Na zasadnutí Obecnej rady pri OZ bola otvorená doručená obálka 

s ponukou 490,- €. Vyhotovený znalecký posudok bol aktualizovaný. 

 

Z miestnosti odišiel Mgr. Branislav Stempin. 
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Starosta predniesol návrh uznesenia č. 19/2016.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 19/2016, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 19/2016: 

Prítomní:   11 poslancov 

Za:    11 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

 

10. 

Prerokovanie žiadosti  

Štefana Šmatlavu, bytom Oščadnica č. s. 1551, 023 01  Oščadnica,       

Mgr. Jána Krajču, bytom Oščadnica č. s. 1581, 023 01  Oščadnica,  

Jozefa Lysíka, bytom Oščadnica č. s. 1516, 023 01  Oščadnica  

o odkúpenie časti parcely C-KN 4538 v k. ú. Oščadnica o výmere 344 m²  

a prerokovanie žiadosti  

Mgr. Jána Krajču, bytom Oščadnica č. s. 1581, 023 01  Oščadnica  

o odkúpenie parcely C-KN 4533/2 v k. ú. Oščadnica o výmere 98 m². 
 

Starosta obce informoval poslancov OZ, že tento bod rokovania súvisí s jestvujúcou zámennou 

zmluvou z roku 2008. Je to záväzok, ktorý obec má, bola doručená žiadosť o dodržanie 

zámennej zmluvy. Je potrebné vyhlásiť spôsob prevodu majetku obce. 

 

Do miestnosti sa vrátil Mgr. Branislav Stempin. 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 20/2016.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 20/2016, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 20/2016: 

Prítomní:   12 poslancov 

Za:    12 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

 

11. 

Diskusia. 

 

Ing. Gabriela Kuchajdíková predniesla žiadosť o orezanie suchých konárov na stromoch pri 

galérii a o preverenie stavu priekopy pri galérii popod cestu.  

 

Mgr. Branislav Stempin informoval prítomných o ďalšom pokuse o podpálenie budovy na 

vyšnom konci, predložil vzorový list o poskytnutie súčinnosti, ktorý požiadal v mene Obce 

Oščadnica zaslať na OR PZ v Čadci. 

 

p. František Lipták predniesol žiadosť o náter pútača u Lalíka.  

 

p. Miroslav Wimmer ponúkol farbu na náter pútača zdarma.  
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p. Štefan Trúchly predniesol žiadosť o osadenie značky v Rovniach „Slepá ulička“. 

 

p. Marta Hamacková informovala prítomných o činnosti sociálnej komisie.  

 

 

12. 

Záver. 

 

Na záver sa starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a ukončil 

rokovanie OZ. 

 

 

 

 

Zápisnica podpísaná: 

 

V Oščadnici dňa 08.07.2016 

 

 

 

Ing. Marián Plevko       Ing. Peter Zeljenka 

        starosta Obce Oščadnica          prednosta obecného úradu 

 

 

 

 

 

                p. Jozef Dráb                                 Mgr. Rudolf Matejíček 

         1. overovateľ              2. overovateľ 


